
 
 

 

Torsås kommunfullmäktige 2019-11-11 

 

Motion om en medborgarhörna i kommunhusets reception 

 
Sverigedemokraterna vill värna om medborgarnas möjlighet till insyn i de frågor som 

berör många i kommunen. Som ett led i detta föreslår vi nu att en del av 

kommunhusets entré används till att synliggöra vad som är på gång i kommunen. 

T.ex. skulle en karta kunna visa hur långt vi har kommit med fiberutbyggnaden, var 

det finns tomrör och vilka områden som redan har fått anslutning. Man skulle också 

kunna visa vilka byggprojekt som är på gång och hur de är tänkta att se ut. En annan 

tanke är att ha bilder på några byggklara villatomter som finns tillgängliga. 

Sverigedemokraterna i Torsås föreslår kommunfullmäktige: 

att en del av kommunhusets entré används till att åskådliggöra vad som är aktuellt i 

kommunen 

 
 

För Sverigedemokraterna i Torsås 2019-10-18 

 

 

 

Janita Kirchberg  Martin Kirchberg 

 


